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Concept verslag van de Gecombineerde vergadering 
Bestuur VBS met vertegenwoordigers werkgroepen 

 
Woensdag 18 januari 2023, aanvang 19.30 

              Wijkcentrum Stervoorde 
 

 
 
Aanwezig 
Ineke van Vliet, Robert Flinterman ( Bestuur VBS), Maureen Kortoredjo, Dennis van der Geer 
(BO Muziekbuurt), Jacob Schot (BO de Strijp), Nicolette Roest, Hugo Kok (Bridge), Marjan van 
Delft, Paul Debrichy (The Swinging Oldtimers), Marianne Koot (Tai Chi), Truus Hoekstra 
(Bingo), Theo van Leeuwen (SC Muziekbuurt), Wim Nijhuis (Darten), Rinie van der Elst 
Vrouwen Gespreksgroep). 
 
Afwezig (met kennisgeving) 
Joke Eijkelhof (Bestuur en Creatieve Ochtend), Nan Weeder (Vrouwen Gespreksgroep), Elly 
Swinkels, Zora Dimitrova (BO Muziekbuurt). 
 
 
1. Opening, mededelingen, vaststellen agenda 
De voorzitter opent de vergadering. Heet alle aanwezigen welkom en vraagt of iedereen de 
presentielijst heeft  ingevuld. 
 
 
2. Ontvangen stukken 

- Welzijn Rijswijk. Een factuur voor de huur van het 2e halfjaar 2022 voor het gebruik 
van de zalen in Stervoorde € 10.639,71. 

- Gemeente Rijswijk. De vaststelling van de subsidie 2021 is € 48.489,= . In verband 
met de corona hoeft er geen verrekening plaats te vinden. 

- Van Lucas. De factuur voor de huur  van de Melodie in 2022 € 2.806,45. Hiervan is de 
helft betaald, omdat het aantal activiteiten in de school is teruggelopen sinds 2013. 
Lucas heeft hier nog niet op gereageerd. 

- Robert meldt, dat de subsidiebeschikking 2023 nog niet is ontvangen. 
 
Verzonden stukken 

- Het secretariaat VBS heeft de werkgroepen van de VBS gevraagd om een recente 
vrijwilligers- en ledenlijst. Theo van Leeuwen adviseert om het aantal vrijwilligers van 
SC Muziekbuurt zondagmiddag vast te stellen op het aantal, dat eind november, 
tijdens het etentje, aanwezig was. 

- Het bestuur van de VBS heeft de BO’s en de werkgroepen gevraagd om het 
jaarverslag 2022 uiterlijk vóór 24 januari 2023 op te sturen naar het vbs-secretariaat. 

 
3. Verslag van de gecombineerde vergadering van donderdag 26 oktober 2022 

- Bladzijde 1: Tijdens het overleg met Mieke Ruigrok op 29 november 2022 kwamen de 
volgende onderwerpen ter sprake. 
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- Het gebruik van de zalen in Stervoorde (inroosteren incidenteel + structureel 
nieuw) 

- De mail van Miriam Bryson van 2016 over de Lumpsum overhandigd. 
- Medegebruikersovereenkomst Stervoorde (gelijkwaardigheid) 
- Er zijn dezelfde activiteiten bij zowel Welzijn Rijswijk als de VBS. De activiteiten in 

Studio Welzijn zijn gratis. In Wijkcentrum Muziekbuurt wordt een eigen bijdrage 
gevraagd. 

- Bladzijde 2: De piano in het kantoor blijft een aandachtspunt. 
- Bladzijde 4: Over een bijeenkomst met de Seniorenadviseur als gastspreker is nog 

niets bekend. 
- Bladzijde 4: Het Koningsnachbal 2023 op 26 april kan niet doorgaan. Marjan van Delft 

meldt, dat Welzijn Rijswijk de grote zaal dan zelf wil gebruiken voor de 
Wereldkeuken. 

Het verslag wordt unaniem vastgesteld. 
 
4. Financiën 
Robert vertelt, dat de jaarrekening 2022 in de min is geëindigd. Tijdens de gecombineerde 
vergadering in maart, zullen we er over praten. 
Hij vraagt iedereen om bij hun achterban te peilen wat men vindt van een compensatie van 
de inflatie. Het aantal contribuanten is gedaald. 
Win Nijhuis weet, dat dit bij de Dartclub moeilijk ligt. Hij heeft dit al eens gepeild. De 
wekelijkse activiteit wordt dan voor velen te duur. 
Hugo Kok geeft aan, dat de Bridgeclub overweegt om samen te gaan met de Bridgeclub van 
de maandagmiddag. Het probleem blijkt de afdracht aan de VBS van € 4,10 per maand per 
deelnemer per maand. Dit overstijgt de zaalhuur van de Bridgeclub van de maandagmiddag 
aan Welzijn Rijswijk. Zij betalen nu € 65,= per middag. 
 
5. Stand van zaken bij de Bewonersorganisaties en de Sociaal Culturele Werkgroepen 

- De BO de Strijp is momenteel bezig met het oprichten van een werkgroep 
Energietransitie De Strijp. Jacob hoopt voor elke straat een vertegenwoordiger te 
vinden. In september bestaat de BO de Strijp 25 jaar. Dan komt er een groot feest. De 
burgemeester komt dan ook. De Buitenspeeldag een het Paaseieren zoeken staan 
ook weer gepland. 

- De BO Muziekbuurt maakt nu even een moeilijke tijd door. Het Samenzijn met een 
gezellige Bingo was een succes. Ook de burgemeester kwam langs. Tijdens de 
openbare vergadering in december was de wethouder ook aanwezig. 

- Bridge. Hugo Kok gaat vanaf eind februari elke laatste woensdag van de maand 
ongeveer 35 mensen bridgeles geven. Alleen leden van de vrijdagmiddag  en 
maandagmiddag  zijn welkom. De lessen tijdens de zomermaanden waren voor 
herhaling vatbaar. Omdat er in Stervoorde geen zaal beschikbaar was, is uitgeweken 
naar de filmzaal van Onderwatershof. Deze wordt gratis beschikbaar gesteld. 

- De Big Band “The Swinging Oldtimers” bestaat dit jaar 20 jaar. Marjan en Cees van 
Delft hebben een interview gegeven aan Groot Rijswijk. Binnenkort staat er een 
artikel in deze krant. Op Goede Vrijdag 7 april is er een Koffieconcert in de grote zaal. 
Daar gaan ze een feestje van maken. Hugo geeft aan, dat er die middag geen Bridge 
is. Dus het feest kan langer doorgaan. Half februari verschijnt er een folder. 
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- De Dartclub heeft er weer 3 nieuwe leden bij. De nieuwe shirtjes zijn een groot 
succes. 

- De Tai Chi heft nu 50 leden. 33 in Stervoorde en 17 in de Brede School. Binnenkort 
gaan de instructeurs weer naar hun jaarlijkse workshop voor nascholing. Door de 
corona ging deze 3 jaar niet door. 

- De bestuursleden van de BO Steenvoorde Noord zijn allebei getopt per 31 december. 
De werkgroep Activiteiten blijft actief. De Kerst- en Paasattenties voor eenzame 
ouderen worden nog door ze verzorgd. Marjolijn Peters blijft de Facebookpagina 
verzorgen en berichten voor de website aanleveren. Het VBS-bestuur heeft een 
advertentie geplaatst in Groot Rijswijk. Ook zijn er huis aan huis flyers verspreid. 
Hierop zijn vier reacties binnengekomen. De gesprekken met de kandidaten lopen 
nog. 

 
6. VBS-nieuwe stijl 
Sinds 2016 denken we na over een andere organisatiestructuur. De gemeente vindt 
bewonersparticipatie en bewonersinitiatieven namelijk steeds belangrijker worden. Met een 
netwerkorganisatie zou de VBS hier beter invulling aan kunnen geven, dan met de bestaande 
koepelorganisatie. 
De VBS moet van de gemeente eerst wachten op de invoering van een nieuwe 
subsidieverordening. Die wordt vastgesteld in 2020. Toen kwam echter de coronapandemie. 
Pas vorig jaar hoorden we, dat onze beoogde subsidiestructuur en het handhaven van het 
solidariteitsbeginsel bij een VBS nieuwe stijl niet mogelijk zou zijn. Onze vier 
bewonersorganisaties kunnen een afzonderlijke subsidieband krijgen, maar kruisbestuiving 
gaat dan niet meer gebeuren. De sociaal culturele werkgroepen krijgen geen afzonderlijke 
subsidieband. 
De enige mogelijkheid is, dat er voor de VBS wordt afgeweken van de nieuwe 
subsidieverordening. De VBS moet dan aantonen, dat er met de organisatiestructuur van de 
nieuwe netwerkorganisatie meer bewonersinitiatieven zullen worden gerealiseerd en dat er 
meer bewonersparticipatie zal plaatsvinden. 
Dat zal zeker niet het geval zijn. Het welzijnslandschap in Rijswijk is sinds 2016 namelijk 
drastisch veranderd. Inmiddels kunnen we constateren, dat Welzijn Rijswijk deze rol door de 
jaren heen steeds meer heeft opgepakt. 
Zij organiseren steeds meer sociaal culturele activiteiten om eenzaamheid te bestrijden. Via 
de uitvoeringsagenda van de brede welzijnsnota krijgen ze sinds 2021 ook geld om met 
professionals deze bewonersinitiatieven van de grond te krijgen. 
We kunnen dus stellen, dat onze plannen voor een netwerkorganisatie zijn ingehaald door 
de tijd. 
De vergadering gaat unaniem akkoord met het voorstel van het bestuur om de huidige 
organisatiestructuur daarom niet te wijzigen. 
 
7. 50-jarig jubileum VBS in 2024 
Ineke vraagt wie er deel willen uitmaken van de jubileumcommissie.  
Wim Nijhuis, Maureen Kartoredjo, Dennis van der Geer en Jacob Schot zijn hiertoe bereid. 
Vanuit het bestuur zullen Joke Eijkelhof en Robert Flinterman hieraan deelnemen. 
 
8. W.v.t.t.k. 
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- De volgende gecombineerde vergaderingen zijn op woensdag 22 maart en 25 oktober 
2023. 

- De ALV is op woensdag 31 mei 2023. 
 
9. Rondvraag 
Wim Nijhuis bedankt het bestuur voor hun inzet. 
 
10. Sluiting 
Ineke bedankt iedereen voor zijn/haar komst, sluit de vergadering en nodigt iedereen uit 
voor een borrel. 
 

 
 
 
 
 


